
Lokalrådsmøde 2012 d.11. september kl. 19, Karrebæk Skole, Lærerværelset, 
BESLUTNINGREFERAT 
 
Tilstedeværende: Frida Richter, Poul Jakobsen, Søren Knudsen, Gunhild Carlsson, Kurt Eriksen, 
Mette Brammer, Gert Vestergård 
Fraværende: Daniel Maldera, Maj-Britt Nielsen, Ida Paridon, Merete Petersen 
+ 1 borger som gæst 
  
1. Valg af ordstyrer!  

- Gert Vestergård 

2. Siden sidst (meget kort) 

- Grundejerforening etableret på Enø kystvej (helårsbeboere)  

- Bestyrelsesmedlemmer Gert Vestergård og Mette Brammer har deltaget i Klimatilpasningsplan for 
Næstved kommune  

3. Økonomi 

Bevægelser i forbindelse med lokalrådsfoldere. Nuværende saldo: 13.150,-  

4. Indlæg fra Næstved Kommune V. Grith Andersen 

Grønne områder. Ideer for udvikling/brug af grønne områder. Dialog og inddragelse af borgere i 
områderne for at finde ”grøn strategi”, især stiforbindelser. Det ønskes borgerinddragelse i forbindelse 
byvandring for at åbne for dialog om muligheder og holdninger. Lokalrådet skal sammen med 
kommunen stå som arrangør. Vi arbejder videre ved et planlægningsmøde.  

5. Nye vedtægter for Næstved Havn 

Der er udarbejdet forslag til nye vedtægter for Næstved Havn. Havnen har ændringsforslag til de 
udarbejdede vedtægter. Vedtægterne samt ændringsforslag behandles på byrådsmøde i aften. 
Lokalrådet afventer resultater fra byrådsmøde. Lokalrådet tager på sit næste møde stilling til de 
endelige vedtægter, herunder overvejelse om en evt. anke/henstilling. 

6. Evaluering af borgermøde 

Stor succes, positiv medieomtale og god respons fra Borgmesteren. Fremmødet var omkring 150 
mennesker.  
Arbejdsgruppen vil udarbejde en drejebog over hele forløbet fra forberedelse til afholdelse. 
Drejebogen vil være et vigtigt erfaringsredskab ved fremtidige arrangementer af lignende karakter.   

 



7. Borgerhenvendelse 

- Vinterbaderklubben (klubhus v. yderhavnen) 
Lokalrådet støtter den flytbare løsning for i år, men anbefaler at der arbejdes på en permanent 
løsning frem over, enten en aftale med sejlklubben om brug af sejlklubbens klubhus ved Broen 
eller en permanent opstilling ved Vesterhave bassinet. Lokalrådets sender anbefaling 
Vinterbadeklubben og til Næstved havn.  

- Karrebækvej/Brentebakkevej 
Formanden udarbejder et svar til borgeren. Svaret vil indeholde et støtte til forslaget, samt en 
opfordring til at arbejde videre med forslaget, evt. med støtte/fælleshenvendelse fra 
grundejerforeningerne omkring Brentebakkevej. 

- Oprydning på Vesterhave 
Der er tidligere indgået en aftale mellem grundejerforeningerne og Næstved Kommune. 
Lokalrådet ønsker på nuværende tidspunkt ikke at ændre ved denne aftale. Lokalrådet afventer 
udrulningen af de endelige planer for Vesterhavestranden 

- Bygadens tilstand 
Lokalrådet gør Næstved Kommune opmærksom på behovet for en renovering af vejen som bl.a. 
benyttes som skolevej.  

8. Eventuelt 

- etablering af benzintank er ønsket, men kræver en investor. Lokalrådet finder det ikke som rådets 
opgave at finde investor.  

- Iflg. Sjællandske medier arbejder restaurant Vivaldi med planer om udvidelse/overdækning. 
Lokalrådet behandler sagen på næste møde. 

- Aktiviteter på stejlepladsen Enø har sommeren over, ikke levet op til de krav som 
Ejendomsudvalget har stillet for salgsstader på arealet. Formanden henvender sig til Næstved 
havn om problemet. 

9. Næste møde - 2012 9. Oktober 

- Offentlige bord/bænke-sæt 

- Naturlegeplads i feriebyen 

- Lokalfolder (sponsor)  


